
Zasedání č. 5  

Komise: Komise dopravní (dále jen DK) 

Datum: 3.5.2023 

Přítomni: Šnajdr Vít, Kaiserová Jana, Prokop Bedřich, Lebeda Martin, Malík František, Bartl 

Zdeněk, Fedorovič Radim, Jirásek Zdeněk 

Omluveni: K. Kuchařová, K. Gygalová, D. Ladrová, Jelínek Dominik, Nocar Richard 

Neomluveni:  

Hosté: Štolbová Lucie – vedoucí TO, OSM, Ing. Viktora - místostarosta 

Příští jedn.: Čtvrtek 15.6.2023 v 16.00, malá zasedací místnost 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis ze 5. zasedání komise dopravní ze dne 3.5.2023, 

 

 

II. a) RM ukládá TO OSM zaslat Dopravní generel a stanoviska   

 

  Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                              Termín: 30.6.2023 

 

  b) RM ukládá TO OSM a zástupcům DK projednat tyto stanoviska a navrhnout možné 

       realizace 

 

III. RM souhlasí se změnou jednoho parkovacího místa před halou Klimeška v ulici 

Čáslavská ze „Zásobování“ na „Pro zaměstnance“ 

 

  Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                               Termín: 30.6.2023 

 

IV. a) RM ukládá TO OSM se navrhnout možné způsoby značení zákaz parkování v ulici V 

Cihelně (žlutá čára, bílý kříž) 

 

b) RM ukládá oslovit vlastníka automobilu, aby jej odstranil, pokud neuposlechne 

postupovat dle zákona s cílem odstranit (odtáhnout) vrak z ulice V Cihelně. 

 

 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                             Termín: 30.6.2023 

 

 

2) Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

úvodní slovo – jednání komise zahájil Vít Šnajdr, který konstatoval, že je přítomno 8 členů 

z celkového počtu 10 členů, dopravní komise (dále jen DK) je tedy usnášeníschopná. Dále 

přednesl návrh programu jednání, schválen byl beze změn. 

      Projednání předložených žádostí: - 

Žádost pana Tomáše Morawského – řešení dopravní situace na Havlíčkově náměstí park 

Pan Morawski navrhl „ukrojit“ zelenou plochu z parku na Havlíčkově náměstí v jeho dolní části. 

Pan Šnajdr – doporučuje zohlednit generel, nepřibude parkovacích míst, pouze se zlepší průjezdnost 

Pan Fedorovič – se přiklání k zohlednění a řešení dle dopravního generelu, doporučil podívat se do 

původního návrhu od DK před šesti lety 

Pan Malík – upozornil, že obdobný návrh se projednával v DK před 6 lety a byl zamítnut 

Pan Jirásek – řešení parkování v centru města je věc rozhodnutí především vedení města, DK pouze 

může doporučit, je to velmi citlivé téma 

Pan Šnajdr přiblížil návrhy dopravního generelu v centru města. 

Navržený úkol TO zašle dopravní generel a stanoviska dotčených subjektů a bude 

posouzeno a doporučeno RM. 



Pan Prokop – doporučil ubrat zelený pás ať je to průjezdné. 

Pro Morawski – 1 

Pro generel - 7 

Pan Vavák – pro vyhrazené parkování pro zaměstnance Klimešky 

DK stále souhlasí a doporučuje RM změnu jednoho místa ze zásobování na zaměstnance. Obdobně 

jako je tomu Knihovny – 3 parkovací místa  

DK doporučuje RM souhlasit s výše uvedenou změnou. 

Parkování v ulici V Cihelně – chybí průjezd od bytového domu č.p.71 

- Umístění žluté čáry v délce cca 2m pro zdůraznění zákazu parkování podél bytového domu 

č.p. 71 v ulici V Cihelně. 

Pan Malík – popsal vznikající nebezpečnou situaci 

Pan Fedorovič – upozornil obecně na úskalí přeznačení značení  

Úkol TO OSM se dotáže OD a SH na možné způsoby značení (žlutá čára, bílý kříž)- 8 pro 

 

Odstranění automobilu s prošlou technickou v ulici V Cihelně  

DK se přiklání k oslovení vlastníka automobilu, aby jej odstranil, pokud neuposlechne 

postupovat dle zákona s cílem odstranit (odtáhnout) vrak. 

  Vlastník automobilu bydlí Na Hliništi č.p. 88 

 

Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.: 

*Ostatní 

Pan Jirásek – obchvat kolem Kutné Hory, bylo by vhodné, aby se vyjádřila i DK  

Pan Jirásek – okomentoval zápis osadního výboru Karlov, který se zabýval a doporučoval opatření 

v dopravě. Úkol pro TO – pozvat na příští jednání předsedu OsV Karlov. 

Pan Jirásek – se dotazoval na výsledek dnešního jednání rady města, ohledně projednání materiálu 

„nákup informativních radarů“. Pí. Štolbová informovala, že materiál byl odložen, z důvodu upřesnění 

míst, kde budou radary instalovány. 

 

Pan Prokop – se informoval o chodníku Tyršova, pí. Štolbová informovala, že bylo předloženo vedení 

města s tím, že je požadováno jeho doplnění. 

Pan Malík – komentoval výsledky měření Městské policie na křižovatce Kouřimská x Kremnická x Na 

Valech s tím, že počet přestupků je nízký. Doporučuje zachovat stávající úsek měření v ulici 

Kouřimská.  

Pan Jirásek – se ptal na stav výběrového řízení na úsekové měření a doporučuje jeho brzké 

předložení a projednání. Upozornil na možnost čtvrtého úsekového měření v ulici Česká, kdy i dle 

ODaSH by to bylo průchozí. 

 

3) Závěr: Pan Šnajdr poděkoval členům za účast a jednání komise ukončil. 

 

 

 

4) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

                                                                                      



5) Reakce rady města:   

 

 

Zapsala: Lucie Štolbová 

 

 

Elektronicky ověřil:  Vít Šnajdr 


